
Zápis ze zasedání školské rady při Gymnáziu Olgy Havlové, 
Ostrava-Poruba, příspěvkové organizace 

dne 31. srpna 2023 
 

 
Přítomni:  
Ing. Alexandra Arencibia, Mgr. Lucie Leidolfová, doc. Mgr. Marek Otisk, Ph.D., Ing. Michaela 
Řeháková, PhDr. Jiří Sovadina 
 
Hosté:  
Mgr. Jana Huvarová – ředitelka školy 
 
Omluveni: 
Ing. Tomáš Kotyza 

Program: 
 

1. Zahájení, představení programu  
2. Přivítání a představení nové členky ŠR 
3. Zhodnocení výsledků maturit a přijímacího řízení  
4. Zhodnocení školního roku 2022/23, koncepce rozvoje na školní rok 2023/24 
5. Změny ve školním řádu 
6. Různé 
7. Usnesení a závěr 

 
ad 1: 
Ing. Alexandra Arencibia zahájila schůzku a seznámila přítomné s programem, který byl 
přítomnými přijat.  
 
ad 2: Členům školské rady byla představena nová členka (jako zástupce rodičů) – Mgr. Lucie 
Leidolfová, která nahradila členku ŠR Mgr. Gabrielu Mariánkovou.  
 
ad 3: 
Ředitelka školy zhodnotila průběh a výsledky maturit; přítomné seznámila s průběhem 
přijímacího řízení, kterého se účastnilo celkem 258 uchazečů.  
 
ad 4: 
Ředitelka školy zhodnotila školní rok 2022/2023 v oblasti materiální a výchovně vzdělávací.  
Členové byli seznámeni s finančními investicemi školy, zejména informovala o dokončení 
náročné rekonstrukce střech a pláště budov, rozsáhlé rekonstrukci vstupní části budovy  a o 
vybudování venkovního altánu. Ředitelka shrnula úspěchy studentů v soutěžích, zapojení do 
projektů a průběhem vzdělávacího procesu. Ředitelka školy shrnula pozitiva, ale také negativa 
v oblasti materiální. V oblasti výchovně vzdělávací ocenila udržení dobré pověsti školy, trvající 
velký zájem uchazečů o studium či úspěšnost u maturitních zkoušek. Jana Huvarová dále 
upozornila na náročný průběh kontrol ze strany ČŠI, MSK či KHS, během nichž nebyly zjištěny 
žádné nedostatky. Školská rada byla seznámena s dlouhodobým výhledem a vizí dalšího 
rozvoje gymnázia.  
Hodnocení školního roku 2022/2023 bude součástí výroční zprávy, která bude po finalizaci 
zaslána členům rady ke schválení.  
 



 
ad 5: 
Ředitelka školy seznámila přítomné s návrhem dílčích změn ve školním řádu (problematika 
plagiátorství, využívání AI, omlouvání absence prostřednictvím systému Bakaláři). 
 
ad 6: 
Přítomní diskutovali o podobách dalšího vzdělávání pedagogických pracovníků a implementaci 
formativního hodnocení ve výuce.  
 
ad 7: 
Usnesení a zhodnocení: Členové školské rady schválili změny ve školním řádu. Dokument 
Výroční zpráva za školní rok 2022/23 schválí e-mailem. Příští jednání školské rady se 
uskuteční ve druhé polovině února 2024. Hlavním bodem bude seznámení se Zprávou o 
hospodaření za kalendářní rok 2023. 
 
 

Ing. Alexandra Arencibia, v. r. 
předsedkyně školské rady 

 
Zapsala: Ing. Alexandra Arencibia  
V Ostravě-Porubě 31. srpna 2023 
 
 
 
 


